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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 17 september 2018 

Afwezig: Linda van Borssum 

1. Opening en welkom: 

Chris van Tilborg opent de vergadering; hij heet ons allen van harte welkom en meldt de 

afwezigheid van Linda van Borssum. Rian van Pagee zal door haar werkzaamheden de 

vergadering vanaf een later moment meemaken. 

 

2. Vaststelling agenda:  

We stellen de agenda onveranderd vast. 

 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 

a. Verslag: er zijn geen op- of aanmerkingen, redactioneel noch inhoudelijk, waarop wij het 

verslag goedkeuren. 

b. Activiteitenkalender: 

Chris van Tilborg zal de vergadering over de éénloketfunctie bijwonen. 

Chris van Tilborg en Jaap Plomp gaan naar de bijeenkomst  voor de Gelderse 

adviesraden. 

Het rooster voor het Luisterend oor heeft Wilmy van de Beek ons toegestuurd. We gaan 

akkoord. Na een volledige cyclus gaan we deze contactpilot evalueren. 

De komende commissievergadering is voor ons niet van belang. 

Zorgbelang Gelderland biedt zich aan: ondersteuning bij de discussie over cliënten-  en 

burgerparticipatie 

Actieplannen werkgroepen: we missen er nog twee (eind september) 

We nodigen Eveliene Storm uit in onze oktobervergadering (privacy), in onze 

decembervergadering de ombudsman en mevrouw Maaskant (statushouders) 

c. Vooroverleg DB- gemeente 11 september 2018: 

Ad Blok meldt het goede overleg met de medewerkers Jeugd. We houden het onderwerp 

Rekenkameronderzoek nog even aan. Er zijn signalen dat de tekorten gaan oplopen. 

Heeft de gemeente ideeën? Ad Blok gaat ernaar informeren. Overigens zijn de 

werkgroepsleden duidelijk uitgenodigd mee te denken. 

Ad Blok vraagt naar de gemeentebegroting. Chris van Tilborg geeft aan dat die te zijner 

tijd openbaar wordt en dan zullen we ernaar kijken. 

d. Herijking verordening ten aanzien van lidmaatschap participatieraad en werkzaamheden: 

De gemeente heeft de functies van de participatieraadsleden tegen het licht gehouden 

en gekeken of er een mogelijke conflicterende situatie zou kunnen ontstaan tussen 

werkzaamheden en lidmaatschap participatieraad. Dat vormde de aanleiding om twee 
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leden uit te nodig voor een gesprek. Omdat de participatieraad voordraagt en de 

gemeente benoemt, was het DB aanwezig bij die gesprekken. Deze hebben vandaag (17 

september) plaatsgevonden. Chris van Tilborg geeft een kort verslag. 

 

4. Luisterend oor: 

Vandaag was ons eerste spreekuur. Er is niemand geweest. We besluiten meer aandacht te 

besteden aan de communicatie hieromtrent. Er komt een banner en we proberen een 

interview af te laten nemen. We gaan ook adverteren in de Puttenaer. Dan nemen we daarin 

ook het komende burgerplatform mee. Onze stand op de ossenmarkt kan ook bijdragen aan 

de bekendheid van dit fenomeen. Ad Blok oppert Putten-TV in te schakelen. 

 

5. Overleg met gemeente ( Adile Aslan en wethouder Gerbert Priem): 

Chris van Tilborg heet beide gasten van harte welkom. We stellen ons kort voor en gaan 

vervolgens in gesprek met de wethouder en het hoofd afdeling samenleving. 

Grote zorgen zijn er voor de Jeugdzorg. Heel misschien komt er meer geld uit Den Haag, 

maar het noopt de gemeente tot ander, scherper  beleid. Zij zet meer in op preventie en 

tracht verwijzing naar de tweede lijn zo veel mogelijk te voorkomen. Daartoe zoekt de 

gemeente ook nadrukkelijk contact met de huisartsen. Het project Grip op jeugd biedt 

handvatten. We moeten ook bedenken dat Jeugd ook een regio-aangelegenheid is. 

In het kader van de arbeidsparticipatie (mensen met afstand tot de arbeidsmarkt aan een 

baan helpen) zou de gemeente zich sterk kunnen maken voor een bewaakte fietsenstalling 

bij het station (en in het centrum), met een openbaar toilet en een reparatieafdeling. In 

andere plaatsen (Deventer, Apeldoorn) werkt dit uitstekend. Adile Aslan speelt dit idee door 

naar Stefan Fiddelaar. 

Hoe verbindt de gemeente de drie domeinen? Hoe monitort de gemeente? Er zitten nog veel 

jongeren thuis. De gemeente is bezig met een stappenplan, maar dat is nog niet 

operationeel. We zoeken naar een brede toegang, één loket, de specialismen bij elkaar; 

verbinden en toch de privacy eerbiedigen. 

De gemeente heeft geen communicatieplan, maar staat open voor suggesties om de burger 

beter te bereiken. (meeleesgroep, leeswijzer). 

Gemeente en participatieraad maken zich zorgen over de bemensing van de afdeling 

samenleving. De gemeente is actief op zoeken naar medewerkers die de transformatie 

kunnen vormgeven. Gefaseerd zal de gemeente het komende jaar vier vacatures trachten te 

vervullen. 

Veel wisseling van de wacht zorgt er ook voor dat knowhow en dossierkennis verloren gaat. 

Met de terugkeer van Alex Hagenbeek komt echter weer veel expertise terug. Adile Aslan is 

voor de participatieraad het aanspreekpunt. De contactmomenten zijn vastgelegd en 

wethouder Priem schuift in ieder geval aan bij de bespreking van ons jaarverslag. 

Maaike van Nijnanten gaat over het leerlingenvervoer. Het Wmo- loket blijft in Stroud. Alex 

Hagenbeek en Aldo Kivits zullen zich werpen op het project rond de inclusie. Ten slotte geeft 

Gerbert Priem de participatieraad mee transparant te blijven en gewoon advies te blijven 

geven. 

Chris van Tilborg dankt beide vertegenwoordigers der gemeente voor hun komst en inbreng 

en doet hen uitgeleide. 
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6. Memo gesprek DB met wethouder en afdelingsmanager samenleving: 

Het gesprek levert (onder andere) een aanpassing van de verordening op, met dien 

verstande dat het een aanvulling op artikel 6, lid 1 is. De vergadering gaat daarmee akkoord. 

Ad Blok merkt op dat wij alleen maar goed kunnen adviseren als de gemeente ons blijft 

informeren. De uitnodiging mee te denken (adviseren aan de voorkant) achten wij een 

positieve ontwikkeling. 

De communicatie met wethouder en gemeente: 

Dit plan ziet er ambitieus uit. We hebben nader afgesproken dat Adile Aslan onze 

vergaderingen eens in de twee maanden bezoekt. De wethouder streeft naar  contact één 

keer per kwartaal, in ieder geval om het jaarverslag te bespreken. 

 

7. Adviezen en dossiers: 

Visieontwikkeling statushouders : Linda van Borssum en Sybrecht van der Veen nemen 

daartoe contact op met  Stefan Fiddelaar. 

Adviesaanvraag Viavé: komt de volgend vergadering aan de orde. 

Fons Kortrijk zal het centrumplan nog eens bestuderen om de vraag van Ad Blok te kunnen 

beantwoorden. 

Raadswerkgroep: wij mogen participeren. Wij vaardigen naar onderwerp af. De eerste keer 

wordt Jeugd. Dat betekent dat Ad Blok of Jantine Dekker daarheen gaan. 

 

8. Communicatie: 

a. Ossenmarkt:  Wilmy van de Beek bestelt tien witte jacks met participatielogo. Het wordt 

een kraam  of een tweetal statafels. Bemensing: Linda van Borssum, Wilmy van de Beek, 

Sybrecht van der Veen, Edwin van Harten en Jantine Dekker. 

b. Website: de informatie-ondersteuning zullen de werkgroepen van tekst moeten 

voorzien. Zij sturen hun tekst naar Jaap Plomp die het vervolgens redigeert. Deadline: 31 

-12- 2018. 

 

9. Rondvraag: 

Sybrecht van der Veen meldt een inspirerende bijeenkomst over Jeugd. (landelijk) 

Fons Kortrijk vraagt onder welke werkgroep armoedebeleid valt. Antwoord: onder Wmo. 

Hij zal elke vergadering een exemplaar van Binnenlands Bestuur meenemen (ter inzage). Jaap 

Plomp zal bij de gemeente informeren of zij deze digitaal kunnen doorsturen. 

 

10. Reflectie: 

We zien terug op een efficiënte, nuttige en prettige vergadering. 

 

11. Sluiting: 

Chris van Tilborg sluit om 21.20 uur de vergadering. 

 

Jaap Plomp 

 

 


